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Spørgsmål 225: 
Hvad er ministerens holdning til, at præsident Abbas og tidligere statsminister Salem Fayyad har 
brugt sikkerhedsstyrkerne til at forfølge egne politiske mål? 
 
 
Svar: 
Det løbende sikkerhedssamarbejde mellem Palæstina og Israel har generelt været til gavn for 
den almindelige befolkning på begge sider af konflikten.  Det har været med til at sikre, at der er 
en koordineret opretholdelse af lov og orden på Vestbredden, trods opdelingen i A-, B- og C-
områder, hvilket har været et vedvarende politisk mål for præsident Abbas og hans skiftende 
regeringschefer.  Det støtter regeringen op om.  Efter bortførelsen af de tre israelere på 
Vestbredden den 12. juni 2014 understregede præsident Abbas, at det også var i palæstinensisk 
interesse at fastholde sikkerhedssamarbejdet for at bistå i efterforskningen af forbrydelsen.  Det 
er dog en udbredt opfattelse blandt palæstinensere, at de israelske operationer på Vestbredden 
efter 12. juni var meget voldsomme og gik udover, hvad der var efterforskningsmæssigt 
betinget.  Det har fået mange til at kritisere præsident Abbas, og hans popularitet i befolkningen 
er blevet svækket.  
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